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Zápis č. 12/(24-27) 307  
z řádného zasedání Akademického senátu FCH VUT  

konaného 18. února 2025, 15:00 hodin  
v zasedací místnosti děkanátu FCH VUT, Purkyňova 464/118 – E519  

  
Přítomni: Cigánek, Diviš, Kalina L., Kalina M., Kouřilová, Krouská, Obruča, Pacasová, Pořízka, Přibyl, 

Přikryl, Sedláček, Švec (část), Vespalec.  
Omluveni: Řeháková.  
Hosté: Hladík, Smilek, Vašinová Galiová, Veselý. 

Program:  
1. Zahájení zasedání  
2. Informace od vedení FCH VUT  
3. Různé 

 
  
AD 1) Zahájení zasedání  
Předseda AS FCH přivítal přítomné a zahájil zasedání. Navržený program byl zaslán členům AS FCH 
elektronicky; k navrženému programu neměl nikdo připomínky.   
Hlasování:  

Pro: 12 (ještě nebyl přítomen dr. Švec; Ing. Pacasová zatím nesložila slib člena AS) 
Proti: 0  
Zdržel se: 0  

Program dnešního zasedání AS FCH byl schválen v navržené podobě.  
 
Předseda AS FCH informoval, že Ing. Michaela Fanglová přerušila studium; skončilo tedy její členství 
v Akademickém senátu. Další v pořadí ve volbách do AS FCH VUT se umístila Ing. V. A. Pacasová, která 
nyní složila slib člena AS FCH VUT a stává se členkou AS FCH. 
Na minulém zasedání AS byla vznesena připomínka k formulaci materiálů souvisejících se složením 
disciplinární komise, kdy v pozvánce, programu i zápisu bylo uvedeno, že se jedná o „doplnění“, 
zatímco by mělo být „odsouhlasení nového složení“. Zápis č. 305 byl v tomto duchu opraven. 
Hlasování:  

Pro: 12  
Proti: 0  
Zdržel se: 1  

Zápis ze zasedání č. 305 byl schválen.  
 
Zápis z 306. zasedání byl členům Akademického senátu zaslán, na základě připomínek členů byly 
provedeny drobné formální změny. Zápis je k dispozici na obvyklém místě; nikdo neměl další 
připomínky.   
Hlasování:  

Pro: 12  
Proti: 0  
Zdržel se: 1  

Zápis ze zasedání č. 306 byl schválen.  
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 AD 2) Informace od vedení  
Informuje děkan, prof. Veselý:  

• Dnes proběhl Den chemie a Den otevřených dveří. První zpětná vazba je velmi 
pozitivní, účast byla velká. Jako dobré řešení se jeví i rozmístění obou akcí do laboratorního 
traktu. Poděkoval všem, kteří se podíleli na zabezpečení obou akcí. 
• Minulý týden začal semestr a projevily se některé nedostatky: Zjistilo se, že někteří 
pedagogové ne vždy dodrželi termín zkouškového období, což znemožňuje řádně provést 
kontrolu studia a zápis do skupin. Děkan již apeloval na ředitele ústavů, aby opětovně 
poučili všechny akademické pracovníky.  
• Také bylo zjištěno, že nejméně v jednom případě vyučující použil u zkoušky jiný způsob 
ověření znalostí, než je uvedeno v IS; toto je v rozporu se SZŘ. Ředitelé budou nyní 
apelovat na garanty předmětů, aby provedli kontrolu a následně ve spolupráci s garanty 
studijních programů případně zajistili v IS Apollo aktualizaci podmínek pro splnění 
předmětu. Ověřování znalostí musí být prováděno v souladu se SZŘ a musí být zcela 
transparentní. 
• V příštím týdnu začne realizace soutěží z projektů ERDF; nejdříve bude určeno pořadí, 
v němž se budou soutěže realizovat. 
• Na jednom z předešlých zasedání byla uvedena informace o vytvoření nové laboratoře 
fyziky; nyní dochází k upřesnění informací: Místnosti A614 a A615 budou během léta 
připraveny stavebně; až následně budou probíhat instalace přístrojů; výuka zde tedy bude 
realizovaná až od letního semestru příštího akademického roku. 
• Bude instalována brána za objektem E. 
• Dne 13. 3. proběhne na fakultě schůzka vedení fakulty s vedením univerzity; tématem 
bude projednávání strategického záměru na rok 2025; po projednání a zapracování 
připomínek bude dokument předložen Akademickému senátu (současně se předpokládá 
i poskytnutí, resp. předložení dokumentu členům vědecké rady FCH).  
• Během letošního roku se bude připravovat i strategický záměr 2026+; rektor VUT 
předpokládá, že draft bude připraven do konce června; schválení Akademickým senátem 
VUT do konce listopadu. Následně budou vznikat i drafty fakult. 
• Začátkem února proběhl ples chemiků, který se vydařil. Vedení tímto děkuje všem 
organizátorům, zejména uskupení studentů Chemici z VUT; děkan také vyzval všechny, 
kteří mají jakékoli připomínky či náměty pro zlepšení, aby svůj názor vyjádřili, jelikož již 
v příštích týdnech se bude domlouvat termín a prostor pro ples v příštím roce.  
• V současné době se připravuje návrh pro zhotovení nových dveří v místě bývalé 
vrátnice (u knihovny); současné dveře již nevyhovují bezpečnostním standardům. 

 Proděkanka doc. Vašinová Galiová: 

• I letos se bude konat přípravný kurz ke studiu, ovšem letos poprvé proběhne hybridní 
formou (na základě žádostí studentů). Kurz začíná 1. 3. 2025; na přípravě materiálů se 
podílela jedna vyučující ze střední školy; záměrem bylo připravit materiály tak, aby byly 
atraktivní právě pro středoškolské studenty. Materiály se budou postupně vylepšovat. 
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AD 3) Různé 
V průběhu projednávání tohoto bodu přichází dr. Švec. 
Doc. Diviš:  

• Dotaz týkající se časového harmonogramu prací na výukových aktivitách v rámci projektu 
Green Deal; reaguje děkan: některé aktivity začínají již nyní, některé až za půl roku; přesný 
harmonogram sdělí prof. Vala. 

• Od prof. Valy obdržel požadované autoevaluační zprávy; do složky budou uloženy dnes; 
omlouvá se za zpoždění (opomenutí). 

• Tlumočí dotaz od některých akademických pracovníků: Jak fungují omluvenky studentů v IS 
Apollo? Dochází k tomu, že studentům přijde automatická odpověď, že jsou omluveni, aniž by 
to vyučující odsouhlasil. Proděkanka pro studium slíbila, že situaci prověří. 

Prof. Obruča: 
• Jelikož byla vypsána další výzva z GAČR, neuvažuje se o nějakých podpůrných aktivitách? 

Reaguje děkan: Ano, počítá se s tím, že pro zájemce bude uspořádán seminář. 
Dr. Krouská: 

• Jaký je termín pro rekonstrukci laboratoře C313? Reaguje tajemník: Tuto akci řídí investiční 
odbor rektorátu; jednání s Ing. Marvanem již proběhla; nyní se připravují podklady pro 
veřejnou zakázku. Současně upozornil, že nyní se připravuje na úrovni VUT mnoho veřejných 
zakázek, tedy lze očekávat nějaké prodlevy. 

• Bude FCH poskytovat nějaké prostory k dispozici ÚSI? Reaguje tajemník: Fakulta dala 
vyjádření, že pro dané potřeby ÚSI je jako jediný prostor vhodné prostranství za fakultou, ale 
zatím nemáme informaci, že, resp. kdy bude přestavba realizována. 

• Dle informace z minulého zasedání měla být hotová kuchyňka u zasedací místnosti ve 2. NP; 
zatím ale kuchyňka nefunguje – jaký je problém? Reaguje tajemník: Návrh zpracovaný 
dodavatelem, který by byl na klíč, byl příliš drahý; budeme tedy realizovat jiným způsobem; 
nyní probíhá výběr vybavení.  

Doc. Sedláček: 
• V jaké fázi je příprava rozpočtu? Reaguje děkan: Záměrem je mít rozpočet co nejdříve, ale 

zatím nemáme ani podklady z rektorátu; další věc je to, že ještě v tomto týdnu není kompletní 
rozvrh. Pro relevantní výsledky je třeba mít kompletní data. 

Nikdo neměl žádné další příspěvky do diskuze. Termín dalšího zasedání je stanoven na 18. 3. 2025 
ve 14:00 hodin.  
Závěrem předseda AS FCH VUT poděkoval všem za účast a ukončil zasedání.   
 
Brno, 19. 2. 2025  
Zapsala: Mgr. Ilona Pipková   
   
  
.....................................                     ..…………………………………….  
     Ing. Jiří Přibyl                prof. Ing. Stanislav Obruča, Ph.D.  
 předseda SK AS FCH                      předseda KAP AS FCH  

  
  ………………..…………………….  
  doc. Ing. Pavel Diviš, Ph.D.  
         předseda AS FCH  


